
OR.BR.0002.35.2013 
 

 
 

 

P  R  O T O K Ó Ł   Nr XXXV/2013 
 

z sesji Rady  Gminy  Poraj  
odbytej dnia 18 kwietnia 2013 roku  

w Urzędzie Gminy w Poraju, ul. Jasna 21 
sala sesyjna nr 220 

 
 

Sesję Rady Gminy Poraj otworzyła i prowadziła p. Katarzyna 

KAŹMIERCZAK - Przewodnicząca Rady. 

Ustawowy skład Rady – 15 Radnych.  
 
 

Porządek  obrad: 
 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2.  Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokółu z sesji Rady Gminy Nr XXXIV/2013, która miała 

miejsce w dniu 21 marca 2013 roku. 

4.  Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącej Rady Gminy 

p. Katarzyny Kaźmierczak. 

5.  Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6.  Przyjęcie informacji z wykonania budżetów za 2012 rok: 

 Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,   
 Gminnej Biblioteki Publicznej z filiami, 
 Gminnego Ośrodka Kultury,  
 Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,  
 Jednostek OSP i Zarządu Gminnego, 
 Klubów sportowych, żeglarskich, 
 SPZOZ Gminnego Ośrodka Zdrowia,  
 Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i oświaty. 

7.  Informacja o realizacji w 2012 roku Programu współpracy                         

z organizacjami pozarządowymi. 

8.  Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2012 dla gminy Poraj. 

9.  Zapytania i wolne wnioski - odpowiedzi.  

10. Projekty uchwały w sprawie: 

10.1. ustalania stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, 

10.2. przyjęcia Regulamin udzielania dotacji na realizację zadania 
polegającego na dofinansowaniu prac związanych z usuwaniem 
wyrobów azbestowych z budynków mieszkalnych i obiektów 
należących do osób fizycznych ze środków Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 
w ramach współpracy z Narodowym Funduszem Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, 

10.3. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy,  

10.4. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Poraj, 
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10.5. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Poraj, 

10.6. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Poraj, 

10.7. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Poraj, 

10.8. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Poraj, 

10.9. nadania nazwy ulicy w Żarkach Letnisku, 

10.10. Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Poraj,                  

10.11. zmiany uchwały Nr 135(XX)2012 Rady Gminy Poraj 
dotyczącej powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Poraju, 

10.12. zmian w budżecie Gminy Poraj na rok 2013, 

10.13. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
 

11. Sprawy organizacyjne – pisma kierowane do Rady. 
 

12. Zamknięcie sesji. 
 

 

P r z e b i e g    o b r a d: 
 

 

Ad. 1  porządku obrad: 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 

Przewodnicząca Rady p. K. Kaźmierczak: 

 przeprosiła uczestników sesji za opóźnienie w rozpoczęciu obrad, 

 o godzinie 12
25

 otworzyła XXXV sesję Rady Gminy Poraj, 

 powitała Gości - zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do 
niniejszego protokółu, 

 na podstawie listy obecności Radnych – zał. nr 2 – stwierdziła quorum 
Rady Gminy Poraj pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji   
i uchwał.  

 

 

Ad. 2  porządku obrad:  
Ustalenie dziennego porządku obrad. 
 

Nawiązując do porządku obrad - zał. nr 3 - przekazanego na dziewięć dni przed 
terminem sesji wszystkim Radnym oraz Sołtysom, Przewodnicząca p. K. 
Kaźmierczak oddała głos Przewodniczącemu p. Przemysławowi Bąkowi, który 
odczytał wnioski z Komisji do spraw budżetu oraz gospodarki komunalnej              
i inwestycji jak w załączniku nr 4 do tego protokółu, a miedzy innymi                      
o wykreślenie z porządku sesji projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj. 
W burzliwej dyskusji na temat zasadności podjęcia tego rodzaju uchwały Radni 
występowali z głosami za przyjęciem jak i odrzuceniem tego dokumentu.                
Ostatecznie Radni w głosowaniu zadecydowali o pozostawieniu projektu 
uchwały pod obrady. 
Wniosek Przewodniczącej Rady brzmiał, „kto z Pań i Panów Radnych jest za 
wykreśleniem z porządku sesji projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj jak zapisano w punkt 10 podpunkt 
10.7.? 
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Wynik głosowania: za – 4 głosy, przeciwne – 8 głosów, wstrzymało się – 3 głosy.  
Dyskusja została opisana w podpunkcie 10.7. uchwalonego porządku sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady p. Krzysztof Klimek czytał wszystkie projekty 
uchwał przygotowane do sesji oraz liczył głosy w zarządzonych głosowaniach. 

Rada Gminy Poraj w obecności 15 Radnych uchwaliła bez zmian porządek 
XXXV sesji 13 głosami za przy 2 głosach przeciwnych. 
 

 

Ad. 3 porządku obrad: 
Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy. 
 

Na wniosek Przewodniczącej p. K. Kaźmierczak Radni 14 głosami za przy 1 
głosie wstrzymującym się uchwalili treść Protokółu Nr XXXIV/2013 z sesji Rady 
Gminy Poraj, która miała miejsce w dniu 21 marca 2013 roku. 
 
 

Ad. 4 porządku obrad: 
Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącej Rady. 
 

Pani K. Kaźmierczak odczytała dokument zatytułowany „Informacja                       
z działalności międzysesyjnej Przewodniczącej Rady Gminy Poraj za okres od 
21 marca do 18 kwietnia 2013 roku” – jak w zał. nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
 

Ad. 5  porządku obrad: 
Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta. 
 

Uczestnicy sesji wysłuchali kolejno pisemnych informacji zatytułowanych: 
1) „Informacja z wykonanych zadań w okresie międzysesyjnym kwiecień 

2013” z Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji (GK) – jak                  
w załączniku nr 6 do protokółu, 

2) „Ewidencja Ludności” – zał. nr 7, 
3) „Sprawozdanie z działań referatu pozyskiwania środków, strategii i turystki 

kwiecień 2012” – zał. nr 8, 
4) „Sprawozdanie z okresu międzysesyjnego Aktywność zewnętrzna Wójta 

Gminy Poraj” – zał. nr 9,   
które odczytał Kierownik Referatu GK p. Mariusz Musialik. 

 
 

Ad. 6 porządku obrad: 
Przyjęcie informacji z wykonania budżetów za rok 2012. 
 

Przewodnicząca skierowała do Radnych pytanie o uwagi do informacji 
omawianych na Komisjach Rady z działalności w roku 2012 wskazanych poniżej 
jednostek: 

 Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – na 
wniosek p. Zdzisławy Polak na sesję poproszono Pełnomocnika Wójta 
p. Annę Trąbska w temacie tzw. sprzedaży kontrolowanej, która 
poinformowała: o przeprowadzonej akcji profilaktycznej pod nazwą 
zakup kontrolowany, która miała miejsce w 2011 roku; przeszkolono 
sprzedawców napojów alkoholowych o zakazie sprzedaży alkoholu 
nieletnim oraz poinformowano ich o skutkach prawnych i cofnięciu 
zezwolenia na sprzedaż alkoholu; do chwili obecnej nie odnotowano 
przypadku sprzedaży alkoholu nieletnim. 

Materiał pisemny to załącznik nr 10 do protokółu. 
Ponadto p. Radna postawiła wniosek o uczestnictwo w sesji osób, których 
informacje są tematem sesji jak przykładowo w dniu dzisiejszym reprezentanci 
wszystkich jednostek organizacyjnych Gminy.  Wynik głosowania: za 1 głos, 
przeciwne 10 głosów, wstrzymujące się – 4 głosy; 
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 Gminnej Biblioteki Publicznej z filiami – uwag nie wniesiono do zał. 
nr 11; 
 

 Gminnego Ośrodka Kultury - p. Z. Polak zarzuciła dyrektor GOK-u 
zwolnienia osób wykwalifikowanych oraz nepotyzm.      

Pani Magdalena Ryziuk-Wilk stwierdziła, że nie zatrudnia w Ośrodku nikogo ze 
swojej rodziny i nikogo nie zwolniła, a na miejsce instruktora któremu wygasła 
umowa zatrudniony został instruktor od oświetlenia. 

Pisemny materiał jak w zał. nr 12. 
Przewodnicząca Komisji ds. oświaty, kultury, zdrowia i spraw 
społecznych p. Barbara Trząskowska-Szcześniak (p. B. T.Szcześniak) 
uznała za niedopuszczalne tego rodzaju przesłuchiwanie dyrektora na 
sesji; 

 

 Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej (GOPS) – zał. nr 13 – bez 
uwag; 
 

 Jednostek OSP i Zarządu Gminnego – zał. nr 14 – uwag nie było; 
 

 Klubów sportowych - zał. nr 15 i żeglarskich – zał. nr 16:  
radna p. Z. Polak zgłosiła uwagę, co do braku załącznika do 
sprawozdania LKS „POLONIA” Poraj dotyczącego wykazu faktur jak 
również możliwości zapoznania się z umową pomimo obecności 
Prezesa Klubu na posiedzeniu Komisji budżetowej.  

Przewodnicząca Komisji oświaty stwierdziła, że merytoryczna Komisja zapoznała 
się z treścią Umowy zawartej pomiędzy Wójtem Gminy a Klubem „POLONIA”. 
Natomiast radny p. Andrzej Pawłowski stwierdził, że radna p. Polak zajęła się 
jednostronnie kontrolą dotowanych organizacji z budżetu Gminy. Jako przykład 
wskazał na brak kontroli jak również absencję przedstawiciela Klubu 
żeglarskiego na Komisjach. Zarzucił, iż p. Radna od lat składa wnioski                   
o obniżenie dotacji Klubowi i jest przeciwna rozwojowi sportu w Gminie. Na co  
p. Z. Polak oświadczyła, że chce, aby pieniądze były wykorzystywane wyłącznie 
na sport; 

 

 SPZOZ Gminnego Ośrodka Zdrowia – Radni nie wnieśli uwag do 
dokumentu stanowiącego załącznik nr 17 do protokółu z sesji; 
 

 Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i oświaty – uwag 
nie było. Materiał to załącznik nr 18. 

 

Przewodnicząca w imieniu Rady Gminy Poraj przyjęła do wiadomości 
dokumenty objęte analizą w tym punkcie porządku dziennego obrad. 
 

 

Ad. 7 porządku obrad: 
Informacja o realizacji w 2012 roku Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
 

Informacja o współpracy Gminy Poraj z organizacjami pozarządowymi w roku 
2012 - załącznik nr 19 - została przyjęta przez Radnych Gminy Poraj do 
wiadomości.  
Na wniosek radnego p. Andrzeja Ludwikowskiego autor wyżej zacytowanej 
informacji p. Andrzej Kozłowski zobowiązał się do przygotowania analizowanego 
dokumentu w skróconej wersji i nakreślił współpracę i pomoc ze strony Klubu 
Globtrotera i p. Wiesława Popielaka dla Gminy Poraj o co pytał przedmówca. 
Przewodnicząca w imieniu Rady Gminy Poraj przyjęła do wiadomości ww. 
dokument. 

 
 

Ad. 8 porządku obrad: 
Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2012 dla gminy Poraj. 
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Do treści kolejnego dokumentu zatytułowanego „Ocena zasobów pomocy 
społecznej za rok 2012 dla gminy Poraj” jak w załączniku nr 20 do niniejszego 
protokółu skierowała pytanie radna p. B. T.-Szcześniak cytuję: „czy jakieś 
zadania mogłyby zostać przekazane przez organizacje pozarządowe” i uzyskała 
odpowiedź twierdzącą od kierownika GOPS-u p. Celiny Giermali, że może to być 
wydawanie art. żywnościowych pozyskiwanych z Banku Żywności                        
w Częstochowie w ramach Programu PEAD. Poinformowała, że do tej pory 
realizuje to GOPS we współpracy ze Związkiem Niewidomych Koło w Poraju. 
Materiał Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Poraju Rada przyjęła do 
wiadomości.  
 

 

Ad. 9 porządku obrad: 
Zapytania i wolne wnioski.  
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak udzielała głosu Radnym i kolejno pozostałym 
uczestnikom sesji w sprawie zapytań i wniosków, na które odpowiedzi udzielił 
Kierownik Referatu GK z uwagi na absencję Wójta Gminy: 
 

1) p. B. T.-Szcześniak pytała na temat: informacji dla mieszkańców                
w sprawie możliwości skorzystania z dotacji w Programie Ograniczenia 
Niskiej Emisji dla Gminy Poraj; harmonogramu remontu dróg; przekazania 
placu budowy pod oczyszczalnię w ŻL; budowy chodnika w ul. 
Letniskowej; 
 

2) p. Z. Polak pytała, o: termin odpowiedzi na pytania, jakie zgłosiła na sesji 
30 listopada ubiegłego roku; wysokość środków w budżecie na budowę 
oczyszczalni i kanalizacji w ŻL; reklamę dla partii w Kurierze Porajskim 
radnej powiatowej z p. Piechocińskim; termin zakończenia prac przy 
budowie alejek w ŻL i wymianę lub poprawienie płotu; możliwość 
pozyskania środków na remonty dróg – czy zostały złożone wnioski; 
determinowała w sprawie naprawienia dziur w ul. Szkolnej jeszcze            
w ramach gwarancji;  wyjaśnienie i zintensyfikowanie działań w temacie 
przejęcia terenów od PKP; oświetlenia w sołectwie oraz uzasadniała 
konieczność zorganizowania spotkań w sołectwach na temat wdrożenia 
ustawy śmieciowej i wyjaśnienie wszelkich wątpliwości przykładowo,         
w jaki sposób będą zbierane worki czy pieniądze za usługi. Zarzuciła 
Kierownikowi brak nadzoru nad prowadzonymi inwestycjami w Gminie,        
typowość odbierania inwestycji przed ich zakończeniem i podała za 
przykład piwnice w OSP i remont alejek parkowych- bez powiadomienia 
Radnych. 

W tym miejscu Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak zadeklarowała w imieniu 
Radnych obecność przy odbiorach inwestycyjnych – Kierownik p. M. Musialik 
stwierdził, że Radni będą informowani telefonicznie o odbiorach inwestycji 
gminnych; 
 

3) p. Krzysztof Szustak nawiązał do: uchwał śmieciowych oraz składanych 
deklaracji, omawiał problem wyrzucania popiołu i wnioskował o jego 
rozwiązanie w okresie grzewczym; istniejących placów zabaw w Poraju 
apelował o zorganizowanie takiego dla dzieci za przejazdem kolejowym; 
sprzątania po zimie, kiedy się rozpocznie; braku miejsca na parkingu od 
ul. Zielonej w Poraju żeby rozwiązać problem; wylewki na ul. Chorońskiej; 

 

4) p. A. Ludwikowski apelował o założenie kraty zabezpieczającej do kanału, 
którym jest przykryty rowów B-1 w Poraju oraz pytał o termin rozpoczęcia 
remontu dróg ul. Leśnej i w ul. Wesołej; 
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5) p. P. Bąk pytał o termin przetargu i rozpoczęcia budowy chodnika                
i odwodnienia w Gezynie; 

 

 

6) p. Anna Zagroba zgłosiła potrzebę zorganizowania spotkań na temat 
ustawy śmieciowej w poszczególnych sołectwach Gminy i skierowała 
pytanie o ilość złożonych deklaracji; 
 

 

7) p. K. Klimek zadał pytania na temat: czyszczenia niecki basenu 
kąpielowego w ŻL; odprowadzenia wody z wykopanego rowu na 
Dzierżnie; wykonywania remontu dróg z lepszego i trwalszego materiału – 
podał za przykład dziury w drodze ul. Podleśnej; 

 

 

8) sołtys ŻL p. Ryszard Świerdza pytał czy dotacja dla mieszkańców będzie 
wyłącznie na wymianę piecy na gazowe. Wskazał na konieczność: 
poprawienia alejek parkowych i nawierzchni drogi, bo stoi kałuża na ul. 
Raczyńskiej i naprzeciw Kościoła oraz wnioskował aby firma wybrana do  
wywozu nieczystości stałych posiadała na stanie mały samochód, 
ponieważ są takie uliczki na które duży samochód nie wjeżdża. 

 

Kierownik p. M. Musialik odpowiadał: 
 zostanie wykonane przykrycie kanału odwadniającego B-1 przy „Orliku” 

natomiast odwodnienie i tym samym rowy muszą poczekać na środki 
zewnętrzne z programu około turystycznego. Krata na wlocie zostanie 
zamontowana; 

 przetarg na remont dróg wygrała firma Jagoda, która prowadzi teraz prace 
na ul. Cichej w ŻL a następnie na Dzierżnie w ul. Podleśnej. Uzupełnienie 
nawierzchni  dróg ze wskazaniem które to będą rozpocznie się po 
uzgodnieniu z Sołtysami i Radymi; 

 dzisiaj przywiózł Dziennik budowy oczyszczalni i w następnym tygodniu 
nastąpi przekazanie placu budowy; 

 dzisiaj miała zostać dowieziona ziemia na wykończenie alejek parkowych; 

 Gmina wystąpiła o środki zewnętrzne na drogi dojazdowe do pól (Kuźnica 
Folwark i Gęzyn), ponieważ inne możliwości się wyczerpały jak np. 
schetynówki; 

 co do pozyskania terenów od PKP odpowie na posiedzeniu Komisji Rady; 

 oświetlenie zostało wykonane na ul. Sportowej i Wesołej w ŻL, jest projekt 
na ul. Żurawią i na ukończeniu projekt na oświetlenie ul. Księżycowej; 

 nie ma problemu z wdrożeniem ustawy śmieciowej. Było spotkanie            
w Urzędzie Gminy, na które przybyli zainteresowani ze wszystkich 
sołectw. Radni uchwalili niższą cenę niż wyliczył Referat GK i mieszkańcy 
będą płacili mniej niż obecnie. Firma z niskimi cenami za wywóz 
nieczystości upadła. Popiół nie jest oddzielną frakcją i jest to odpad 
zmieszany do pojemnika. Nie ma problemu ze zleceniem dodatkowej 
usługi wywozu; 

 zamiatanie poboczy dróg rozpoczęło się w dniu dzisiejszym od Poraja; 

 planowany jest plac zabaw za torami na podstawie umowy dzierżawy           
z PKP; 

 1,2 mln zaplanowanych jest środków na drogi i w ramach tych środków 
zostaną wykonane również chodniki i parkingi. Miejscowo naprawa dróg 
się nie sprawdza i planujemy zrobić mniej, ale solidnie tzn. nakładkę na 
dziurawy odcinek drogi. Gmina zobowiązała się do budowy ścieżki pieszo-
rowerowej przy starej drodze do Masłońskiego i musi się wywiązać, 
ponieważ została już podpisana Umowa z Zarządem Dróg Wojewódzkich 
na wykonanie DW 791 od ul. Północnej do ronda; 
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 podpisana została Umowa z Wykonawcą z terminem realizacji do końca 
sierpnia remontu dróg w ul. Leśnej i Wesołej; 

 po wypowiedzeniu umowy firmie zostanie ogłoszony przetarg co nastąpi      
w najbliższym czasie. Krawężniki już zostały położone teraz rozpocznie 
się podbudowa i około miesiąca położona zostanie kostka; 

 złożono dużo deklaracji na wywóz nieczystości, lecz dokładnie odpowiemy 
na Komisji; 

 niecka basenu zostanie wyczyszczona z brudu, jak w roku ubiegłym           
a jeżeli tylko otwarty zostanie nowy program z możliwością dotacji do 
remontu niecki na pewno z Urzędu wypłynie stosowny wniosek; 

 do końca maja ma zostać ukończona budowa ryneczku, więc obecny 
zostanie przeniesiony w okolicach czerwca; 

 naprawa dróg jest w toku realizacji. Zamiatanie jezdni rozpoczęło się        
w dniu dzisiejszym; 

 co do wylewki na ul. Chorońskiej w Poraju odpowie radnemu                    
p. Szustakowi na piśmie; 

 przy Rogaliku w ŻL przykanalik zostanie zrobiony a nieckę przy Kościele 
sprawdzą; 

 w przetargu na wyłonienie firmy odbierającej śmieci zapisane jest iż ma 
posiadać samochód do 1,5 tony. 
 

Skarbnik Gminy stwierdziła, że w budżecie Gminy na budowę oczyszczalni 
została zabezpieczona kwota 3 mln zł. 
Kierownik p. A. Kozłowski zobowiązał się do udzielenia pisemnej odpowiedzi        
odnośnie Kuriera Porajskiego. 
 
 

 

Ad. 10 porządku obrad: 
Projekty uchwał. 
 

PROJEKTY UCHWAŁ W  SPRAWIE:  
 

10.1.  
ustalania stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

Uchwałę zacytowaną powyżej – zał. nr 21 – w głosowaniu zatwierdziło 12 

Radnych przy 3 głosach „wstrzymujących się”: 

UCHWAŁA Nr 255(XXXV)2013  
 

10.2.  
przyjęcia Regulamin udzielania dotacji na realizację zadania 

polegającego na dofinansowaniu prac związanych z usuwaniem 

wyrobów azbestowych z budynków mieszkalnych i obiektów 

należących do osób fizycznych ze środków Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 

w ramach współpracy z Narodowym Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej 
Radny p. A. Ludwikowski stwierdził, że w dalszym ciągu nierozwiązany jest 
problem zalegającego już zdjętego azbestu i przestrzegał przed możliwością 
wyrzucenia go do rzek i lasów, co poparł również radny p. K. Szustak. 
Wynik głosowania nad Uchwałą – zał. nr 22: za – 11 głosów, wstrzymało się – 4 
głosy: 

UCHWAŁA Nr 256(XXXV)2013 
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10.3.  
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 

Gminy  
Radna p. Z. Polak stwierdziła, że nikt nie przedłożył mapki gdzie to jest i czemu 
służy, co odnosi również do kolejnych projektów uchwał na temat nabycia 
nieruchomości na rzecz Gminy, co przypominała przy każdym dokumencie. 
13 Radnych przy 2 głosach wstrzymujących się podjęło Uchwałę jak                     
w załączniku nr 23 do niniejszego protokółu: 

UCHWAŁA Nr 257(XXXV)2013 

 
10.4.  

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj  
Radna p. Z. Polak stwierdziła, że nikt nie przedłożył mapki na posiedzeniach 
Komisji i pytała gdzie to jest. 
Rada Gminy podjęła wyżej cytowana Uchwałę 14 głosami za przy 1 głosie 
wstrzymującym się tj. załącznik nr 24: 

UCHWAŁA Nr 258(XXXV)2013 
 

10.5.  
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj  

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokółu sesyjnego. Radni uchwalili 
dokument w wyżej zapisanej sprawie 14 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym 
się: 

UCHWAŁA Nr 259(XXXV)2013 
 

10.6.  
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj  

Rada Gminy Poraj w głosowaniu: za 13 głosów, wstrzymało się 2 głosy podjęła 
kolejną Uchwalę – zał. nr 26 – na temat nabycia nieruchomości w Choroniu: 

UCHWAŁA Nr 260(XXXV)2013 
 

10.7.  
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj  

W szerokiej i burzliwej dyskusji Radni: p. A. Zagroba, p. Z. Polak, p. Tomasz 
Brymora i p. A. Ludwikowski wyrażali sprzeciw wobec nabycia drogi prywatnej 
(ślepej) na rzecz Gminy wskazując na inne sytuacje i skargi mieszkańców Gminy 
niezałatwione od lat i przestrzegali przed tego rodzaju precedensem. 
Radni: 7 głosami za, przy 5-ciu głosach przeciwnych i 3 wstrzymujących się od 
głosu podjęli wyżej zacytowaną Uchwałę - stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokółu: 

UCHWAŁA Nr 261(XXXV)2013 
 

10.8.  
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj  

15 Radnych w głosowaniu: za – 10 głosów, wstrzymało się – 5 głosów uchwaliło 

dokument (zał. nr 28) o treści zapisanej powyżej  

UCHWAŁA Nr 262(XXXV)2013 
 

10.9.  
nadania nazwy ulicy w Żarkach Letnisku  
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Radni Gminy jednogłośnie 15 głosami za postanowili o nadaniu nazwy ul. 

Wacława Szymańskiego w ŻL jak w załączniku nr 29 do protokółu: 

UCHWAŁA Nr 263(XXXV)2013 
 

10.10.  
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Poraj  
Przewodnicząca Rady przypomniała, że na Komisjach wszystkim Radnym został 

przedłożony jednolity tekst Regulaminu stypendialnego i zarządziła głosowanie 

odczytanego dokumentu, w którym 15 Radnych jednogłośnie opowiedziało się 

za jego przyjęciem.  

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokółu z sesji: 

UCHWAŁA Nr 264(XXXV)2013     
              

10.11.  
zmiany uchwały Nr 135(XX)2012 Rady Gminy Poraj dotyczącej 

powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Poraju  
15 Radnych w głosowaniu: za 12 głosów, wstrzymało się 3 głosy podjęło ww. 

Uchwalę jak w załączniku nr 31 do niniejszego protokółu: 

UCHWAŁA Nr 265(XXXV)2013 
 

10.12.  
zmian w budżecie Gminy Poraj na rok 2013  

Rada Gminy Poraj w głosowaniu – jednogłośnie – za wyraziła zgodę na 

uchwalenie zmian w tegorocznym budżecie jak opisano w załączniku nr 32 do 

protokołu z niniejszej sesji: 

UCHWAŁA Nr 266(XXXV)2013 
 

10.13.  
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Wynik głosowania Radnych Gminy Poraj: za – 15 głosów nad zmianami WPF-u.  

Uchwała to załącznik o nr 33: 

UCHWAŁA Nr 267(XXXV)2013  
 

 

Ad. 11 porządku obrad: 
Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodnicząca Rady p. K. Kaźmierczak stwierdziła, że: 
1) do Rady Gminy wpłynęło pismo Samorządowego Kolegium Odwoławczego 

w Częstochowie informujące, iż p. Prysak złożył zastrzeżenia dotyczące 
pracy Rady do niewłaściwego organu; 
 

2) 30 kwietnia upływa termin złożenia oświadczeń o stanie majątkowym – 
poprosiła Radnych o złożenie stosownych dokumentów na poniedziałkowym 
dyżurze lub w możliwie krótkim czasie.  
Następnie oddała głos Kierownikowi Referatu promocji, który zapoznał 
uczestników sesji z kalendarzem imprez w miesiącu maju a w sposób 
szczególny zaprosił na uroczystości związane z obchodami Święta 
Konstytucji 3 Maja. 
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Ad. 12 porządku obrad: 
Zamknięcie sesji. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak podziękowała uczestnikom sesji za przybycie 

i w związku z wyczerpaniem porządku dziennego obrad zamknęła XXXV sesję 

Rady Gminy Poraj o godzinie 15
40

. 
 

Protokolant  
 INSPEKTOR 
 

   Maria Kita 

         Przewodnicząca 
                 Rady   Gminy   Poraj 
 

 

                Katarzyna KAŹMIERCZAK 


